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Sending you wishes to say you blossom up the world around me! Happy Women\'s Day!　　祝福你，是你照亮了我周围的世界!妇女节快乐!　　If you could s...
Sending you wishes to say you blossom up the world around me! Happy Women\'s Day!
　　祝福你，是你照亮了我周围的世界!妇女节快乐!
　　If you could see it from my eyes you would know you are one gem of a Woman!
　　如果你能读懂我的眼，你会发现自己是多么出色的一个女人!
　　Just wanted to thank you from bottom of my heart for all things you do! Happy Womens Day!
　　真想发自内心地感谢你为我所做的一切!妇女节快乐!
　　On women\'s day what can I wish for, but the very best for you! Happy Women\'s Day!
　　在妇女节，我忠心地祝你一切都好!节日快乐!
　　A beautiful woman is a diamond, a good woman is a treasure.
　　一个美丽的女人是一颗钻石，一个好的女人是一个宝库。
　　Wishing a very Happy Women\'s Day to the most amazing women I know.
　　祝这个我所认识的最棒的女人妇女节快乐!
　　Across the miles... comes this wish from me to say... You are special!
　　相隔千里传给你我的祝福：你与众不同!
　　Happy Women\'s Day to the one who has stolen my heart!
　　祝愿那个偷走我心的女人妇女节快乐!
　　You are as sweet inside as out. Hope your day is as sweet as you are!
　　你的好由内而外，祝你的生活也能像甜美可爱的本人一样甜甜蜜蜜!
　　What lies behind us and what lies before us are tiny matters compared to what lies within us. You are an inspiration to me.
　　在我们身后和面前的小事，相比存在于我们之间的都微不足道。你总能启迪我。
　　No matter from which angle I look at you, you appear to be an angel and Women\'s Day is the perfect to say: I am so lucky to have you in my life.
　　无论我从那个角度看你，你都是一个天使。乘妇女节的机会告诉你：生命中有你真好!
　　A beautiful woman, a great friend and a wonderful mother. You are all this to me and much more... I feel so lucky and proud to have a mom like you.
　　美丽的女人、伟大的朋友、慈爱的母亲，对于我您是这三者，而且远远不止。我感到无比的幸运和骄傲，能够拥有您这样的母亲!
　　Woman\'s name is not for the weak, strong is the name of a woman! no matter which man could not resist.
　　女人的名字不是弱者，女人的名字是强者!不管是哪一类男人都抵挡不住。
　　Attractive beautiful woman does not depend on them, but by their beautiful, including manners, manners, speech, and manners as well as insight.
　　有吸引力的女人并不全靠她们的美丽，而是靠她们的漂亮，包括风度、仪态、言谈、举止以及见识。
　　You can do almost anything you put your mind to... You can swim the deepest ocean and climb the highest peak. Be a doctor or fly a plane. You can face adversity and still walk tall. You are strong, beautiful, compassionate and much more than words could ever say! Today is yours and so is every other day. Happy Women\'s Day!
　　你可以做任何想做的事!你可以在最深的海洋里畅游，也可以攀岩峰;你可以成为一名医生，也可以驾驶飞机在蓝天翱翔。面对逆境，你可以屡败屡战!你很强大、美丽、慈悲，好得无以名状!今天是你的日子，其他任何日子也属于你!妇女节快乐!
　　Through the years, I have shared so much with you, both bitter and sweet. You have been such a comfort to me, helping me in every way, and all I wanna say today is: Sis, I treasure you close to my heart.
　　这些年，我和你分享了如此多的酸甜苦辣。你是我的安慰，在方方面面给予我帮助。今天我想说的是：亲爱的姐姐/妹妹，我把你珍藏在内心最深处。
　　For all the times you\'ve brought a smile and made my days seem brighter. For sharing ups and downs with me and making my burdens lighter. For doing the caring things that make a special friend. Your friendship is a joy. I wish it never ends! Happy Women\'s Day!
　　你总是带给我微笑，为我的生活增添光明。和我分享人生的起起落落，为我分忧解难。关怀我，成为我特别的朋友。你的友谊带给我快乐，希望它永远长存!妇女节快乐!
　　The world because of had the woman, but appears particularlybeautiful! The regards are only the short several lines, is actually a thicktrue meaning! Wishes the March Eighth to be joyful, is forever youngattractively!
　　世界因为有了女人，而显得分外美丽!问候只是短短的几行，却是一个浓浓的真意!祝三八节快乐，永远年轻漂亮!
　　Will not have the sun, the flowers not to open; Has not likedthen not having happiness; Does not have the woman also not to love; Withoutthe mother, also will not have the poet, also will not have the hero. TheInternational Working Women\'s Day is joyful!
　　没有太阳，花朵不会开放;没有爱便没有幸福;没有女人也就没有爱;没有母亲，既不会有诗人，也不会有英雄。妇女节快乐!
　　What is arrogant? Cow! What is modest? Installs! What isdiligent and thrifty? Digs out! What is Fengxian? Silly! What is intelligent?Blows! What beautiful woman? You! The beautiful woman holiday is joyful!
　　什么是骄傲?牛呗!什么是谦虚?装呗!什么是勤俭?抠呗!什么是奉贤?傻呗!什么是聪明?吹呗!什么美女?你呗!美女节日快乐!
　　As soon as delivers you to tie the rose, flirts to expressone\'s ideas depends upon it. Delivers you a peach blossom, a change in one\'sfortune from bad to good depends entirely on it. Delivers you a pallid togather, hundred years good and count on it. After delivering you bowl ofjellied bean curd to finish eating, laughed. March Eighth joyful
　　送你一束玫瑰，传情达意依靠它。送你一只桃花，时来运转全靠它。送你一扎白合，百年好和指望它。送你一碗豆腐花吃完之后笑哈哈。三八节快乐.
　　1000 roses give you, wants you to love itself well; 1000paper cranes give you, lets the worry be far away from you! 1000 ascendentsgive you, lets the good luck revolve you! The International Working Women\'s Dayis joyful!
　　一千朵玫瑰给你，要你好好爱自己;一千只纸鹤给你，让烦恼远离你!一千颗幸运星给你，让好运围绕着你!妇女节快乐!
　　The International Working Women\'s Day delivers you thefeminine keeping in good health law: 1 happy, facing me when long hangs thesmiling face; 2 careful, completes matter which every I confessed; 3 intimate,forever places me first. Has remembered?
　　妇女节送你女性养生法：1开心，面对我时长挂笑容;2细心，做好每一件我交代的事;3贴心，永远把我放在第一位。记住了吗?
　　The world because of feminine birth, appears particularlybeautiful! Is only small regards, is actually a thick true meaning! TheInternational Working Women\'s Day is joyful!
　　世界因为女性的诞生，显得分外美丽!只是一个小小的问候，却是一个浓浓的真意!妇女节快乐!
　　A career that no one can replace, no one can match a tender, a Word looks like the spring rain, there is a concern the patter of rain in my heart always, MOM, 38 women\'s day today, I wish you a happy holiday season.
　　有一种职业无人可以代替，有一种温柔无人可以比拟，有一种话语貌似春日小雨，有一种关怀总淅沥在心底，老妈，今日三八妇女节，祝您节日快乐。
　　Women\'s day, I wish you a real \"rich\" women, spirit rich: no reflections, optimistic, cheerful, love richer: often has a sweet, confident self; rich: and dream company, takes sole charge of. Have a happy women\'s day!
　　妇女节到了，祝你成为真正的“富”女，精神富：不顾影自怜，乐观开朗;爱情富：常拥有甜蜜，自信自我;事业富：与梦想做伴，独挡一面。祝妇女节快乐!
　　A greeting, package is sweet; a blessing, happiness passes; a happy, make you full of charming smile; a tacit understanding, is heart cherish; a caring, keep you young and beautiful forever. 38 happy women\'s day!
　　一份问候，包裹的是甜蜜;一份祝福，将幸福传递;一份快乐，让你洋溢迷人的笑意;一种默契，是心心相惜;一份关怀，让你永远年轻美丽。三八节快乐!
　　Is also the March Eighth, delivers you ten catties iron.Boils the pot nutrition soup, makes up the calcium the blood tonic. Puts a newyears vacation again, the wages gives in the same old way. What question alsohas, looks for green jade prostitute.
　　又是三八节，送你十斤铁。熬锅营养汤，补钙又补血。再放一年假，工资照样给。还有啥疑问，去找翠花姐。
　　The wife, today is March Eighth International Working Women\'sDay, is your great holiday! At this moment, I must give you thousands ofinjunctions with to send regards that this is most valuable \"poor\"!
　　老婆，今天是三八妇女节，是你的大节日!在这个时刻，我要送给你千万个嘱咐与问候，这是最值钱的“寒酸”!
　　My shoulder is not very perhaps broad, but covers the windand rain sufficiently for you; My arm is not very perhaps powerful, but canalso support blue sky for you. The International Working Women\'s Day is joyful!
　　也许我的肩膀不够宽广，但足以为你遮挡风雨;也许我的胳膊不够有力，但还能为你撑起一片蓝天。妇女节快乐!
　　Don\'t let your busy life full of you, don\'t let your space, don\'t let little things just your time, don\'t let yourself not panting. 38 women\'s day today, remember to rest, take care of yourself.
　　别让忙碌充满你的生活，别让工作占据你的空间，别让琐事排满你的时间，别让自己没有喘气的时间。今天三八妇女节，记得多休息，照顾好自己。
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